
 

 

 

Številka: 900-161/2023-4 

Datum: 10. 5. 2023 

Z A P I S N I K 

7. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška MOL, ki je bila v sredo, 10. 5. 2023 ob 18.00 uri, na sedežu Četrtne 

skupnosti Šiška, Kebetova 1, Ljubljana. 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik sveta 

Četrtne skupnosti Šiška g. Matjaž Slavko  Ilnikar. 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Saša Đorđević, Matjaž Slavko Ilnikar, Damjan Jović,  Žiga Kosi,  Maja 

Kovačič, Tamara Krebelj, Vesna Petrič,  Igor Prodanović, Marjan Starc, Ivan Šček, Pavle Šijanec, Darja 

Zajc, Helena Marija Zupan. 

 

ODSOTNI ČLANI SVETA: Petra Blajhribar Kubo - opr., Luka Hiti– opr. , Filip Slakan Jakovljević, – 

opr., Bogdana Žagar Stelling – opr.. 

 

OSTALI NAVZOČI: Teja Jeglič – MOL OGDP, Sanja Rizvič Ljubijankić, Janez Cerar – oba SLS MU 

MOL 

Seja se je pričela ob 18.00 uri v navzočnosti 13 članov sveta. Predsednik sveta je ugotovil, da je svet 

sklepčen in lahko prične s sejo. 

Predsednik je predstavil predlagani dnevni red seje. Nato je odprl razpravo o predlaganem dnevnem redu.  

Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje   

DNEVNI RED SEJE: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje Sveta ČS Šiška  MOL  
2. Obravnava predloga ureditve enosmernega prometa na območju med Drenikovo, Alešovčevo in 

Goriško ulico 

3. Dnevi ČS Šiška 

4. Obravnava prejetih pobud 

5. Razno  

 

Navzočih je bilo 13  članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13  članov sveta. 

Za je glasovalo 13  članov sveta. 

DNEVNI RED  je bil sprejet. 

AD 1. 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 6. SEJE SVETA ČS ŠIŠKA MOL 

Zapisnik seje so svetniki prejeli skupaj z vabilom na sejo.  

Predsednik je odprl razpravo o zapisniku 6. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana.  

Ker razprave ni bilo je dal predsedujoči na glasovanje: 



 

 

PREDLOG SKLEPA št. 1/7: 

Svet Četrtne skupnosti Šiška, Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 6. seje Sveta Četrtne 

skupnosti Šiška. 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep 1/7 je bil sprejet. 

AD 2. 

OBRAVNAVA PREDLOGA UREDITVE ENOSMERNEGA PROMETA NA OBMOČJU MED 

DRENIKOVO, ALEŠOVČEVO IN GORIŠKO ULICO 

 

Gradivo so svetniki prejeli skupaj s sklicem seje. Predsedujoči je pozdravil na sejo vabljeno gostjo go. 

Tejo Jeglič – MOL OGDP, ter jo zaprosil za pojasnitev razlogov za vzpostavitev enosmernih ulic in za 

predstavitev predlagane ureditve enosmernih ulic na območju med Drenikovo, Alešovčevo in Goriško 

ulico. Ukrep se je pripravil na pobudo stanovalcev tega področja in odsek je mnenja, da bo ukrep izboljšal 

prometno situacijo v tem kareju. Po predstavitvi je predsedujoči odprl razpravo.  

V razpravi so sodelovali: g. Đorđević, g. Šijanec, g. Prodanović, ga. Zajc, g. Kosi, g. Šček, ga. Petrič, g. 

Starc, ga. Kovačič, ga. Krebelj, ga. Zupan, ga. Jeglič in g. Ilnikar. 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.2/7: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z  predlogom ureditve enosmernega prometa na območju med 

Drenikovo, Alešovčevo in Goriško ulico in se strnja, da se uvede v kvartu enosmerni promet.  

 Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 11 članov sveta. 

Za je glasovalo 7 članov sveta. 

Sklep 2/7 je bil sprejet. 

 

AD 3. 

DNEVI ČS ŠIŠKA 

 

Gradivo so svetniki prejeli ob sklicu seje. Predsednik je zaprosil g. Kosija, predsednika odbora za šport, 

da predstavi načrtovane športne aktivnosti ob dnevih ČS Šiška.  Po predstavitvi je predsednik povedal, 

da so v aktivnosti vključeni tako športni kot kulturni dogodki. Predlagani program se še dopolnjuje.  

 

Nato je predsednik odprl razpravo. V razpravi so sodelovali: g. Kosi, g. Đorđević, ga. Krebelj, g. Starc 

in g. Ilnikar.  

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št.3/7: 

Svet ČS Šiška se je seznanil z osnutkom programa aktivnosti ob dnevih ČS Šiška za leto 2023. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 3/7 je bil sprejet. 

 

 

 



 

AD 4. 

OBRAVNAVA PREJETIH POBUD 

 

Pisne pobude je vložil g. Prodanović. Predsednik je zaprosil g. Prodanoviča da poda obrazložitev svojih 

pobud. Po obrazložitvi je svet razpravljal o njegovi pobudi glede vzpostavitve rumenega pasu na 

Celovški cesti v smeri izven centra, ter o pobudi, da se poslovalnica NLB v naselju terasastih blokov ne 

ukine s 1.6.2023.   

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št. 4/7: 

Svet ČS Šiška predlaga OGDP odseku za promet, da se na Celovški cesti od centra mesta do 

obvoznice vzpostavi rumeni pas. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 4/7 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 5/7: 

Svet ČS Šiška se ne strinja z zapiranjem poslovalnice NLB v Kosezah zato, ker to ni v interesu 

krajanov. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 5/7 je bil sprejet. 

 

Svet je obravnaval vlogo ETL Celovška cesta 83,85 in 87, za postavitev enostavnega objekta v 

varovanem pasu ceste na pripadajočem zemljišču Celovška cesta 83,85 in 87. Po razpravi je v zvezi s 

tem  dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št. 6/7: 

Svet četrtne skupnosti Šiška se strinja s postavitvijo betonskih vlivkov na obeh privatnih parcelah 

v varovanem pasu občinske ceste.  

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 6/7 je bil sprejet. 

 

Svet je obravnaval dopis Sveta staršev OŠ Vrhovci, naslovljenega na Ministrstvo za vzgojo in 

izobraževanje v zvezi z spremembami velikosti šolskih okolišev v MOL 

Po razpravi je v zvezi s tem  predsedujoči dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št. 7/7: 

Svet četrtne skupnosti Šiška se je seznanil z dopisom OŠ Vrhovci glede spremembe velikosti 

šolskih okolišev v MOL.  

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 7/7 je bil sprejet. 

 

Svet je obravnaval predloge malih del za leti 2024 in 2025. Predlagano je bilo da se v plan malih del 

uvrstijo:  

- sanacija pešpoti na parceli št. 133/1 k.o. Zg. Šiška, 



 

- ureditev poti zahodno od kompleksa športnih igrišč Ilirija, 

- postavitev stojal za kolesa na koseški tržnici, 

- Ureditev zelenic ob Koseški tržnici in cesti, ki pelje do dostavne poti v sredinskem delu 

Kosez,  

- postavitev žičnatega zabojnike za zbiranje plastenk.  
 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA št. 8/7: 

Svet četrtne skupnosti Šiška za plan malih del v letu 2024 predlaga sanacija pešpoti na parceli št. 

133/1 k.o. Zg. Šiška in izgradnjo pločnika na odseku od Vrščajeve do Podutiške ceste. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 8/7 je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 9/7: 

Svet četrtne skupnosti Šiška za plan malih del v letu 2025 predlaga ureditev poti zahodno od 

kompleksa športnih igrišč Ilirija. 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 

Za je glasovalo 12 članov sveta. 

Sklep 9/7 je bil sprejet. 

 

AD 5. 

RAZNO 

Predsedujoči je svetnike seznanil z prejetimi odgovori glede: 

- Zasaditve dreves na otroških igriščih, 
- Postavitve pasjega parka 

 

 

 

S tem je bil dnevni red 7. seje Sveta Četrtne skupnosti Šiška izčrpan in predsednik je zaključil sejo.  

 

 

 

 

Zapisal: 

Janez Cerar 

Predsednik Sveta 

Četrtne skupnosti Šiška 

Matjaž Slavko  Ilnikar 
 


